
Maxi- Loyalty Program: Terms and Conditions  

 

To be a member of the Maxi Club, patrons need to download Oman Avenues Mall App, create an 

account to become part of Maxi Club. On completing the full profile and uploading all the required info, 

the Membership is activated, and the person is entitled for a joining bonus of 100 points and full profile 

completion will fetch 10 points (110 points in total on complete successful registration) 

A valid receipt is defined as a store receipt for a transaction carried out by the Maxi Club member at 

Oman Avenues Mall, and submitted/uploaded within 7 days from the transaction date through Oman 

Avenues Mall App. The 7-day period includes the date of purchase, and receipts that are submitted 

more than 7 days after the date of purchase will not be accepted. The time of purchase will not be taken 

into consideration. 

The member must ensure that the entire receipt is captured by the ‘Upload Bill’ scanning tool, including 

all information available. 

Each receipt must be scanned separately through the ‘Upload Bill’ option. 

The following are not accepted: manually written receipts, receipts from Lulu Hypermarket, Gold 

outlets, deposit, and item reservation receipts, Mediclinic bills, insurance payments, screenshots, 

pictures taken from other devices’ screens, photocopied or scanned receipts, online order or online 

purchase receipts, utility payments, bank receipts, exchange conversion of currency receipts, and travel 

payments made through the travel agencies. 

Items purchased through a credit note, through credit transfer or through item exchange will not be 

accepted. 

Verification of receipt validity will be the responsibility of Oman Avenues Mall, and Oman Avenues Mall 

reserves the right to reject receipts and withhold any associated rewards. 

Maxi Club members will earn reward points on their spend at Oman Avenues Mall as per below: 

1 Maxi point per OMR 1 spent on weekends (Thurs, Fri, Sat) 

2 Maxi points per OMR 1 spent on weekdays (Sun, Mon, Tues, Wed) 

 

For every point you earn, it will be divided into two parts. So, if you earn 1 point, 0.6 of it will be used 

for Maxi Rewards, and 0.4 will be used for Max Tier Benefits. 

Points will be credited to the member’s account within one week from the date of submitting the valid 

receipt, although this timeline may be extended if the transaction is of a high value or requires further 

investigation. Any transaction value above OMR 10,000 will be credited within one month of submitting 

a valid receipt. 

If a valid receipt has been scanned through Oman Avenues Mall App and the reward points have not 

been posted to the member’s account, Rewards can be claimed by contacting Oman Avenues Mall 

within six months via The Mall app, or by contacting the customer service desk of Oman Avenues Mall. 



In case of a member who has exhausted all his points by redeeming equivalent benefits/gifts/voucher, 

the member shall be extended a grace period of 75 days to regain their at least 30% points to retain 

their membership status. Post 75-day period, the membership status will be downgraded to the below 

level.  

In case of member holding an entry level status, the status shall remain as is but won’t be eligible for any 

benefits.  

 

This is an accrual-only partnership; redemption is available as per the table. 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

* MINIMUM REDEMPTION TO BE 500 MAXI POINTS   

 

*REDEMPTION TO BE IN MULTIPLIES OF 10 ONLY  

 

*AL SAADA GIFT CARD DENOMINATION OF OMR 10 ON 500 POINTS AND DENOMINATION OF OMR 20 

ON 1000 POINTS AND ABOVE SHALL BE CREDITED TO THE MEMBER’S ACCOIUNT ON MAXI POINTS 

REDEMPTION   

 

* MAXI POINTS BALANCE LEFT AFTER REDEMPETION TO REFELCT IN THE ACCOUNT 

 



 Once a receipt is scanned, the receipt cannot be used to earn more points or removed to be re-

uploaded. 

Maxi points will not be earned on refunded or returned products. 

Receipt information may be shared with retailers purely for receipt verification, validation, and fraud 

detection purposes. 

Oman Avenues Mall reserves the right to suspend or disable the accounts of Maxi members and prevent 

any future reward accruals through Oman Avenues Mall App, should any fraudulent activity or misuse of 

the Maxi Rewards program be detected or suspected by Oman Avenues Mall. Oman Avenues Mall is not 

obliged to award points for valid receipts during the period of account suspension. 

Maxi Loyalty Program may at any time without prior notice to members, withdraw, limit, modify or 

cancel the benefits provided under the partnership or impose additional restrictions or conditions in 

connection with the benefits. 

When a Maxi member avails of benefits, goods or services from Oman Avenues Mall, the contract for 

such benefits, goods or services is between the member and Oman Avenues Mall. Accordingly, Oman 

Avenues Mall terms and conditions shall apply. To the extent permitted by law, Oman Avenues Mall 

accepts no liability whatsoever in respect of benefits, goods or services supplied with regards to refusal 

to gifts or services to the member. 

Members consent to by joining Maxi and authorize Oman Avenues Mall to send marketing 

communications or any other communication thereof with respect to the mall. 

 

 برنامج الولاء ماكسي: الشروط والأحكام 

 

لكي تكون عضوا في نادي ماكسي ، يحتاج المستفيدون إلى تنزيل تطبيق عمان أفينيوز مول ، وإنشاء حساب ليصبحوا جزءا من نادي 

ماكسي. عند إكمال الملف الشخصي الكامل وتحميل جميع المعلومات المطلوبة ، يتم تنشيط العضوية ،  ويحق للشخص الحصول على 

نقاط في المجموع عند إكمال التسجيل  110نقاط ) 10طة وسيحصل إكمال الملف الشخصي الكامل  على نق 100مكافأة انضمام قدرها 

 الناجح(

يتم تعريف الإيصال الساري على أنه إيصال متجر لمعاملة قام بها عضو نادي ماكسي في عمان أفينيوز مول، وتم تقديمه / تحميله في 

أيام تاريخ الشراء ، ولن يتم قبول الإيصالات  7يق عمان أفينيوز مول . تتضمن فترة ال أيام من تاريخ المعاملة من خلال تطب 7غضون 

 أيام من تاريخ الشراء. لن يؤخذ وقت الشراء في الاعتبار. 7التي يتم إرسالها بعد أكثر من 

بما في ذلك جميع المعلومات  يجب على العضو التأكد من التقاط الإيصال بالكامل بواسطة أداة المسح الضوئي "تحميل الفاتورة" ،

 المتاحة.

 يجب مسح كل إيصال ضوئيا بشكل منفصل من خلال خيار "تحميل الفاتورة".

لا يتم قبول ما يلي: الإيصالات المكتوبة يدويا ، والإيصالات من لولو هايبر ماركت ، ومنافذ الذهب ، وإيصالات الإيداع وحجز العناصر 

ت التأمين ، ولقطات الشاشة ، والصور المأخوذة من شاشات الأجهزة الأخرى ، والإيصالات المصورة ، وفواتير ميديكلينيك ، ومدفوعا

أو الممسوحة ضوئيا ، والطلبات عبر الإنترنت أو إيصالات الشراء عبر الإنترنت ، ومدفوعات المرافق ، والإيصالات المصرفية ، 

 من خلال وكالات السفر. وتحويل صرف إيصالات العملة ، ومدفوعات السفر التي تتم

 لن يتم قبول العناصر التي تم شراؤها من خلال إشعار ائتمان أو من خلال تحويل الرصيد أو من خلال استبدال العناصر.



سيكون التحقق من صلاحية الإيصال من مسؤولية عمان أفينيوز مول ، ويحتفظ عمان أفينيوز مول بالحق في رفض الإيصالات وحجب 

 تبطة بها.أي مكافآت مر

 سيحصل أعضاء نادي ماكسي على نقاط مكافآت عند إنفاقهم في عمان أفينيوز مول على النحو التالي:

 )الخميس والجمعة والسبت( ريال عماني تنفقه في عطلة نهاية الأسبوع 1نقطة ماكسي لكل  1

 ثاء ، الأربعاء()الأحد ، الاثنين ، الثلا ريال عماني تنفقه في أيام الأسبوع 1لكل  نقطة ماكسي2

 

منها لمكافآت ماكسي ، وسيتم  0.6مقابل كل نقطة تكسبها ، سيتم تقسيمها إلى قسمين. لذلك ، إذا ربحت نقطة واحدة ، استخدام 

 لمزايا المستوى القصوى. 0.4استخدام 

رغم من أنه قد يتم تمديد هذا سيتم إضافة النقاط إلى حساب العضو في غضون أسبوع واحد من تاريخ تقديم الإيصال الصالح، على ال

ريال  10,000الجدول الزمني إذا كانت المعاملة ذات قيمة عالية أو تتطلب مزيدا من التحقيق. سيتم إيداع أي معاملة تزيد قيمتها عن 

 عماني في غضون شهر واحد من تقديم إيصال صالح.

إضافة نقاط المكافآت إلى حساب العضو، يمكن المطالبة بالمكافآت إذا تم مسح إيصال صالح من خلال تطبيق عمان أفينيوز مول ولم يتم 

عن طريق الاتصال بعمان أفينيوز مول في غضون ستة أشهر عبر تطبيق المول، أو عن طريق الاتصال بمكتب خدمة العملاء في عمان 

 أفينيوز مول.

يوما  75في حالة استنزاف العضو لجميع نقاطه عن طريق استبدال المزايا / الهدايا / القسائم المكافئة ، يتم تمديد فترة سماح العضو لمدة 

يوما ، سيتم تخفيض حالة العضوية إلى المستوى  75٪ على الأقل للاحتفاظ بحالة عضويته. بعد فترة 30لاستعادة وريث النقاط بنسبة 

 أدناه. 

 ي حالة وجود عضو يحمل حالة مستوى الدخول ، تظل الحالة كما هي ولكنها لن تكون مؤهلة للحصول على أي مزايا. ف

 

 هذه شراكة على أساس الاستحقاق فقط. الاسترداد متاح حسب الجدول.

 

 

 



 

 

 

 

 

 

  نقطة كحد أقصى  500* الحد الأدنى للاستبدال هو 

 



 فقط  10ات * يجب أن يكون الاسترداد بمضاعف

 

نقطة وما فوق تضاف إلى حساب  1000ريال عماني على  20نقطة وفئة  500ريال عماني على  10*فئة بطاقة هدايا السعادة بقيمة 

 العضو عند استبدال نقاط ماكسي  

 

 * رصيد نقاط ماكسي المتبقي بعد إعادة الاسترداد في الحساب

 

 الإيصال لكسب المزيد من النقاط أو إزالته لإعادة تحميله.لا يمكن استخدام  ضوئيا،بمجرد مسح الإيصال  

 لن يتم كسب نقاط ماكسي على المنتجات المستردة أو المرتجعة.

 قد تتم مشاركة معلومات الإيصال مع تجار التجزئة فقط لأغراض التحقق من الإيصال والتحقق من صحته واكتشاف الاحتيال.

يق أو تعطيل حسابات أعضاء ماكسي ومنع أي مكافآت مستحقة في المستقبل من خلال تطبيق يحتفظ عمان أفينيوز مول بالحق في تعل

في حالة اكتشاف أو الاشتباه في أي نشاط احتيالي أو إساءة استخدام لبرنامج مكافآت ماكسي من قبل عمان أفينيوز  مول،عمان أفينيوز 

 لحة خلال فترة تعليق الحساب.مول. عمان أفينيوز مول غير ملزم بمنح نقاط للإيصالات الصا

أو تقييد أو تعديل أو إلغاء المزايا المقدمة بموجب الشراكة  ،سحبيجوز لبرنامج ولاء ماكسي في أي وقت دون إشعار مسبق للأعضاء، 

 أو فرض قيود أو شروط إضافية فيما يتعلق بالمزايا.

عمان أفينيوز مول، يكون عقد هذه المزايا أو السلع أو الخدمات بين عندما يستفيد عضو ماكسي من المزايا أو السلع أو الخدمات من 

العضو وعمان أفينيوز مول. وبناء على ذلك، تطبق شروط وأحكام عمان أفينيوز مول. إلى الحد الذي يسمح به القانون، لا يتحمل عمان 

 المقدمة فيما يتعلق برفض الهدايا أو الخدمات للعضو.أفينيوز مول أي مسؤولية من أي نوع فيما يتعلق بالمزايا أو السلع أو الخدمات 

يوافق الأعضاء على الانضمام إلى ماكسي وتفويض عمان أفينيوز مول لإرسال اتصالات تسويقية أو أي اتصالات أخرى تتعلق بها فيما 

 يتعلق بالمول.

 


